
Zpráva zástupce kraje v Náčelnictvu Junáka  

 

29. listopadu 2009  Strana 1/2 

L. řádné jednání Náčelnictva Junáka 
 

 

1. Rozpočet 2010                                                          

Návrh rozpočtu byl dodán jako pilný materiál, takže byl pouze předjednán a schvalovat se 

bude až na příštím zasedání. Několik zásadních věcí týkajících se rozpočtu: 

 rozpočet je předkládán jako ztrátový (důsledek rozhodnutí NJ o rozdělení nárůstu 

členských příspěvků s ohledem na projekt „Spolkový časopis“ do dvou let) 

 možné omezení státních dotací v souvislosti s ekonomickou krizí (rozpočet 

předpokládá 8 % pokles, který se dotýká v různé míře téměř všech dotačních 

kapitol – nejvíce dotace pro OJ) 

 členské příspěvky, jejichž celková výše je velmi nejistá vzhledem k nastartování 

projektu „Spolkový časopis“  

 plánované zvýšení platů zaměstnanců KÚJ o 6% (důvodem je dlouhodobější 

zaostávání za mzdovou úrovní v jiných organizacích a snaha o udržení kvalitních 

lidí v práci pro Junáka).  

 možné změny rozpočtu v souvislosti s možným získáním dodatečných zdrojů 

(např. projekt Klíče pro život, projekt příhraniční spolupráce se SLSK apod.) 

K některým bodům jsme vznášeli různé dotazy za účelem zjistit možné rezervy 

v rozpočtu a zamezit tak deficitu. Br. Slunéčko připraví u některých kapitol podrobnější 

rozpis – např. Náčelnictvo KD, nemateriální služby, neinvestiční vybavení apod. 

V souvislosti s krizí vyvstala spíše nutnost vypracovat jakýsi krizový scénář nejen pro 

ústředí, ale všechny OJ. Tímto úkolem se bude zabývat br. Horný. 

 

2. Složení VRJ                                              

Náčelnictvo Junáka jmenovalo ses. Věru Ondřichovou – Mauglí členkou Výkonné rady 

Junáka. Ta bude mít na starosti komunikaci. Dále jmenovalo ses. Barboru Tichavovou – 

Rozárku, ta bude mít na starosti vzdělávání. 

 

3. Revizní zpráva JRČH                                                      

Proběhla kontrola této ZOJ a nedostatků bylo zjištěno spousta. Bohužel, je to další 

jednotka, která pod vedením br. Žáka dopadla v hospodaření katastrofálně. V případu 

JUNu je již konáno v trestněprávní rovině. 

 

4. Členství ve Svojsíkově oddílu                                                     

Mezi nově schválenými členy byl i br. Pauder z Doks. 

 

5. Informování o projektu Nový program                                             

Stručně: Skautská stezka pokračuje ve svém zavádění. Započala práce na novém 

roverském programu. Nová stezka vlčat a světlušek vyjde na přelomu března a dubna 

2010, záměrně bez většího rozruchu a propagace. Současně se rozběhnou semináře 

(ideálně na závodech V a S) a větší propagace proběhne až od podzimní Poradní skály. 

Kompletní prezentace k Novému programu je k dispozici na 

http://krizovatka.skaut.cz/docs/?act=get&check=3cb8ab67ca1765c7bc481aaf504d582f&i

d=1733&noinc=1) 

O dalších podrobnostech vychází na Křižovatce zprávy nebo je možné kontaktovat br. 

Kupku. 

 

6. Vodácké doplňky                                                   

Skautská stezka má již kompletní vodácké doplňky. 

http://krizovatka.skaut.cz/docs/?act=get&check=3cb8ab67ca1765c7bc481aaf504d582f&id=1733&noinc=1
http://krizovatka.skaut.cz/docs/?act=get&check=3cb8ab67ca1765c7bc481aaf504d582f&id=1733&noinc=1
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7. Junácká symbolika                                   

Po dlouhé diskusi hlavně nad formou uložilo NJ Výkonné radě vydat směrnici ukotvující 

všechny symboly organizace včetně pozdravů a hymny.       

 

8. Zprávy náčelníků                                   

Br. Horný informoval členy NJ, že součástí zprávy náčelníků je též dopis ORJ Semily, 

který byl adresován VRJ i NJ.  Organizační zpravodaj VRJ na dopis již odpověděl.  

Legislativní skupina NJ doporučuje náčelníkům odpovědět v podobném duchu. 


